

Title (en)  
Hand-held hair dryer.

Title (de)  
Handhaarrockner.

Title (fr)  
Sèche-cheveux tenu à la main.

Publication  
**EP 0068491 A2 19830105 (FR)**

Application  
**EP 82105750 A 19820629**

Priority  
FR 8112816 A 19810630

Abstract (en)  
Hair dryer comprising a tubular housing, a resistor and a motor fan unit adapted so as to create, in the housing, a flow of air passing over the resistor. According to the invention, the housing comprises a rear section (30) and a front section (32) which are assembled together by means of an elastic snapping action; the motor fan unit and the resistor (12) are mounted on the rear section (30); the front section (32) slips over the resistor (12) which, after assembly of the two sections, is thus located inside the front section (32). The invention is applicable to very lightweight hand-held hair dryers. <IMAGE>

Abstract (fr)  
Sèche-cheveux comprenant un boîtier tubulaire, une résistance, et un groupe motoventilateur adapté à créer dans le boîtier un courant d'air passant sur la résistance. Selon l'invention, le boîtier comprend un tronçon postérieur (30) et un tronçon antérieur (32) qui s'assemblent l'un à l'autre par encliquetage élastique; le groupe motoventilateur et la résistance (12) sont montés sur le tronçon postérieur (30); le tronçon antérieur (32) vient coiffer la résistance (12) qui, après l'assemblage des deux tronçons, est ainsi située à l'intérieur du tronçon antérieur (32). L'invention est applicable aux sèche-cheveux très légers tenus à la main.

IPC 1-7  
**A45D 20/12**

IPC 8 full level  
**A45D 20/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A45D 20/12** (2013.01)

Cited by  
US5701681A; WO9637125A1; WO8908414A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0068491 A2 19830105; EP 0068491 A3 19860730**; ES 513527 A0 19830316; ES 8304783 A1 19830316; FR 2508289 A1 19821231;  
FR 2508289 B1 19870123; PT 75145 A 19820701; PT 75145 B 19840105

DOCDB simple family (application)  
**EP 82105750 A 19820629**; ES 513527 A 19820628; FR 8112816 A 19810630; PT 7514582 A 19820629